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中国： H5N6鳥インフル 広西・江蘇で計 2人 
全球流感资讯网 www.flu.org.cn 2022-02-16 22:56 来源： 香港特别行政区政府新闻公报 

香港特别行政区政府新闻 www.chp.gov.hk 2022-02-15  来源： 香港衛生防護中心 

rthk 香港電台 news.rthk.hk 2022-02-15 18:22 来源： 

-------------------------------------------------------------------------------- 

香港衛生署衛生防護センター（以下 CHP）は、大陸でヒト感染 H5N6鳥インフルエンザ患者 2例が新た

に増えたと発表。 

 

患者１： 

広西自治区百色市在住の 50 歳男性で、発症前に活禽との接触があった。  

2022年 1月 12日に発症。1 月 13日に入院して治療を受ける。現在危篤。 

患者２： 

浙江省杭州市の 35歳男性で、発症前に活禽市場での暴露歴あり。 

1月 15日に発症、1月 19日に入院して治療を受ける。現在危篤。 

 

2014年からこれまでに、内地衛生当局は合計 67人のヒト感染 A型鳥インフルエンザ（H5N6）患者を報

告している。 

 

衛生防護署は、内地やその他の影響地区を訪れる市民は、ウェットマーケットや活禽市場あるいは農場

に行くことを避け、活禽がいる場所を訪れる場合には、必ず個人および手指衛生を保たねばならないとア

ドバイスしている。 

 

香港特别行政区政府新闻公报:   

CHP中文： https://www.chp.gov.hk/files/pdf/2022_avian_influenza_report_vol18_wk07_chi.pdf 

FIC: http://www.flu.org.cn/scn/news-20977.html 

rthk 中文： https://gbcode.rthk.hk/TuniS/news.rthk.hk/rthk/ch/component/k2/1633858-

20220215.htm?spTabChangeable=0 

 

 

China: Two human cases of avian influenza A (H5N6) infection reported in 

Guangxi and Jiangsu 
Global Flu Information Network www.flu.org.cn 2022-02-16 22:56 Source: Hong Kong Special 

Administrative Region Government Press Bulletin 

Hong Kong Special Administrative Region Government News www.chp.gov.hk 2022-02-15 Source: 

Hong Kong Center for Health Protection 

rthk news.rthk.hk 2017-08-18 18:08 source： Hong Kong Center for Health Protection 

-------------------------------------------------------------------------------- 

The Centre for Health Protection (CHP) of the Department of Health reported two human cases of avian influenza 

A(H5N6) in the Mainland are added and CHP is closely monitoring them. 

 

Patient 1:  a 50-year-old man living in Baise City of Guangxi having a contact(s) of live birds before onset. 

He developed symptoms on January 12 and was admitted to hospital for treatment on January 13. 

Currently he is in critical condition. 

Patient 2:  a 35-year-old man living in Zhenjiang City of Jiangsu, who had been visited live bird market 

before onset. He developed symptoms on January 15. He was admitted to hospital for treatment 

on January 19 and is in critical condition. 

 

From 2014 to date, 67 human cases of avian influenza A(H5N6) have been reported by Mainland health 

authorities. 
 

The CHP reminds citizens to avoid wet markets, live poultry markets or farms if they travel to the Mainland or other 

affected areas. Personal and hand hygiene should be maintained wherever live birds are present. 
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：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 以下は中国語原文 ：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：：： 

中国：广西、江苏报告两宗人类感染甲型禽流感（H5N6）个案 
全球流感资讯网 www.flu.org.cn 2022-02-16 22:56 来源：香港特别行政区政府新闻公报 

香港特别行政区政府新闻 www.chp.gov.hk 2022-02-15  来源： 香港衛生防護中心 

rthk 香港電台 news.rthk.hk 2022-02-15 18:22 来源：香港衛生防護中心 

-------------------------------------------------------------------------------- 

卫生防护中心表示，正密切监察内地新增两宗人类感染甲型禽流感（H5N6）个案。 

 

首宗个案涉及居于广西百色市的 50 岁男子，发病前曾接触活禽，上月 12 出现病征，翌日入院治疗，病况

危重。第二宗涉及居于江苏省镇江市的 35 岁男子，发病前曾到过活禽市场，上月 15 出现病征，4 日后入院接

受治疗，病况同样危重。 

 

由 2014 年至今，内地卫生当局通报共 67 宗人类感染甲型禽流感个案。 

 

卫生防护中心提醒，市民如到内地或其他受影响地区，紧记避免到湿货街市、活禽市场或农场。到任何有

活禽的地方，应保持个人及手部卫生。 
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